
NSBF- protokoll Nr 6/2023 fört vid styrelsemöte 230918 kl. 18.30 – 20.30 

 

Närvarande: Ole Jansson SKL, Anders Nyström BOD, Britta Westergaard LUL, Majlis 

Israelsson NOR, Jennifer Andersson-Persson SUN samt Gun-Britt Jansson SKL.  

Frånvarande: Håkan Jonsson 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

 

2. Fastställande av dagordning 

Styrelsen har fått en skrivelse från Fanny Lindbäck KLX. Den blev ny punkt 9 på 

dagordningen. I övrigt godkändes dagordningen. 

 

3. Val av justerare jämte ordförande 

Majlis Israelsson valdes att justera protokollet. 

 

4. Föregående protokoll 

Beslut: Godkändes. 

 

5. Ekonomi 

Kassören meddelar att den ser väldigt bra ut. DM gav en vinst på ca 60 000 kr. 

 

6. SBF:s Höstkonferens 14–15 oktober i Lund 

Utifrån intresseanmälan som gick till alla föreningar har vi fått 2 anmälningar. 

Anna-Lena Olsson NOR och Matz Rosenberg LUL kommer att representera distriktet 

på höstkonferensen. 

 

7. NSBF:s Föreningsträff 

Ordförande har bokat Hotell Botnia, Umeå och kallelse har gått ut till föreningarna. 

Vi diskuterade de frågeställningar som vi tog upp förra mötet. Anders har ett förslag 

till hur DM ska arrangeras framöver. Styrelsen ska inkomma med synpunkter innan 

veckans slut. Efter det kommer förslaget att skickas ut till föreningarna. 

Sanktionskalendern för 2024 ställer till problem för oss då man förlagt första omgång 

i seriespelet nationaldagshelgen. Ole har varit i kontakt med TK utifrån att det ställer 

till det för oss. TK ska göra vad som kan att flytta seriespelet till helgen efter. Vi får 

hålla tummarna att det accepteras av övriga distrikt. 

Beslut: Utifrån hur Mxt kvalet utföll i år beslutar styrelsen att arrangörsbidrag ges 

med 1 000 kr per dag.  



Vi har tidigare tagit ett beslut att 60 % av startavgifterna vid distriktets tävlingar ska 

utges som vinstpengar. Vi förtydligar nu att det ska vara 60 % av bruttointäkten. 

 

8. Kalender 2024 

Ordförande och sekreterare fick i uppdrag att inkomma med förslag på mötesdatum 

för styrelse samt tid för årsmöte och föreningsträff. 

 

9. Skrivelse  

Styrelsen har fått en skrivelse från Fanny Lindbäck där hon önskar bidrag från NSBF. 

Fanny har glädjande nog blivit uttagen i damernas U23 lag. Hon ska på läger och 

tävling framöver och har då en egenavgift på 500 kr per gång. Hon önskar av NSBF 

bidrag för dessa egenavgifter. 

Beslut: Att ersätta Fanny med 1 000 kr. 

  

10. Övriga frågor 

Inga övriga frågor fanns. 

 

11. Nästa möte 

Blir fysiskt den 27 oktober 19.00 på Hotell Botnia. 

 

12. Mötets avslutande 

Ordförande avslutade mötet. 

 

 

 

Vid protokollet                                   Justeras                               Justeras 

 

 

Gun-Britt Jansson                              Ole Jansson                         Majlis Israelsson 

 

 

 


